



ش. م. ك. د.  
مجموعة  
الصناعات الوطنية  
(القايسة)  
**NI Group**

National Industries Group  
(Holding)

الإدارة العامة Head Office

ص. ب. : 417 الصفاة، الكويت، 13005

P.O.Box : 417, Safat, Kuwait, 13005

هاتف : (965) 24849466 Tel.:

هاتف : (965) 24844739 Opt.:

فاكس : (965) 24839582 Fax:

بريد الكتروني: mona.yousef@nig.com.kw e-mail:

www.nig.com.kw

الكويت في 2022/1/30

اشارة م. م. ل. ع

Mr. Mohammad Saud Al-Osaimi  
Chief Executive Officer- Boursa Kuwait  
Company  
Greetings,

السيد / محمد سعود العصيمي المحترم  
الرئيس التنفيذي - شركة بورصة الكويت  
تحية طيبة وبعد،،،،

Subject: the results of NIND's Board of  
Directors meeting

الموضوع : نتائج اجتماع مجلس ادارة مجموعة الصناعات  
الوطنية القايسة (ش.م.ك.ع.)

With reference to the above subject, and the requirements of Module Ten (Disclosure and Transparency) of the Executive Bylaws of law No. (7) of 2010 and amendments regarding the establishment of the Capital Markets Authority and Regulating Securities Activities. please find attached the material information form.

بالإشارة إلى الموضوع أعلاه، وتطبيقاً لاحكام الكتاب العاشر (الافصاح والشفافية) من اللائحة التنفيذية للقانون رقم (7) لسنة 2010 بشأن إنشاء هيئة أسواق المال وتنظيم نشاط الأوراق المالية وتعديلاتهما، نرفق لكم نموذج الافصاح عن المعلومات الجوهرية. وتفضلوا بقبول وافر الاحترام،،،،،

Sincerely

Ahmed M. Hassan  
Chief Executive Officer

احمد محمد حسن  
الرئيس التنفيذي



نموذج الإفصاح المكمل عن المعلومات الجوهرية  
The Supplemental material information form

2022/1/30		Date / التاريخ
National Industries Group Holding Company (KPSC)	شركة مجموعة الصناعات الوطنية القابضة ش.م.ك.عامة	اسم الشركة Company Name
the results of NIND's Board of Directors meeting	نتائج أعمال مجلس إدارة شركة مجموعة الصناعات الوطنية القابضة (ش.م.ك.ع)	عنوان الإفصاح Disclosure title
2022/1/25		تاريخ الإفصاح السابق Post disclosure date
<p>We are pleased to inform you that the Board of Directors' meeting of NIND has been held on Sunday 30/1/2022 at 1.00pm and approved the following:</p> <p><b>First:</b> Increase the company's issued and paid-up capital from KD 149,923,801.400 (One hundred forty-nine million and nine hundred twenty-three thousand and eight hundred and one Kuwaiti dinar and 400 Kuwaiti fils) to KD 202,397,131.900 (Two hundred and two million three hundred ninety seven thousand one hundred thirty one Kuwaiti dinar and 900 Kuwaiti fils) a cash increase of KD 52,473,330.5 new shares with nominal value 100 fils per share plus 100 fils as share premium according to the report issued by the Investment Consultant. The shareholders registered in the Company's shareholders' register the day before the capital increase call have the priority right to</p>	<p>انعقد مجلس إدارة شركة مجموعة الصناعات الوطنية القابضة (ش.م.ك.ع) يوم الأحد الموافق 2022/01/30 في تمام الساعة الواحدة ظهراً حيث قام المجلس بالموافقة على التالي:</p> <p><b>أولاً:</b> زيادة رأس مال الشركة المصدر والمدفوع من 149,923,801.400 د.ك (مائة وتسعة وأربعون مليون وتسعمائة وثلاثة وعشرون ألفاً وثمانمائة وواحد دينار واربعمائة فلس كويتي) إلى 202,397,131.900 د.ك. (مئتان واثنان مليون وثلاثمائة وسبعة وتسعون ألف ومائة واحد وثلاثون دينار وتسعمائة فلس كويتي) زيادة نقدية مقدارها 52,473,330.5 د.ك بنسبة 35% من رأس مال الشركة وذلك عن طريق إصدار عدد 524,733,305 سهم جديدة بقيمة 100 فلس للسهم الواحد مضافاً إليها 100 فلس كعلاوة إصدار وفقاً للتقرير الصادر عن مستشار الاستثمار، ويكون للمساهمين المسجلين في سجل مساهمي الشركة في اليوم السابق لاستدعاء زيادة رأس المال حق الأولوية في الإكتتاب في الأسهم الجديدة بنسبة ما يملكه كل منهم من أسهم خلال خمسة عشر (15) يوم من تاريخ فتح باب الإكتتاب وفقاً لنص المادة (160) من قانون الشركات رقم (1) لسنة 2016 ولائحته التنفيذية</p>	<p style="text-align: center;">التطور الحاصل على الإفصاح The development of disclosure</p>

م.م.ك.ع

subscribe to new shares in the proportion of their respective shares within fifteen (15) days of the opening of the subscription in accordance with Article (160) of the Companies Law No. (1) of 2016 and its executive regulations and amendments, The surplus shares are to be subscribed first to existing shareholders and then to new shareholders willing to subscribe, The shares fractions are to be redressed in favor of the small shareholders. The invitation for public subscription in the new shares shall be based on a prospectus containing the statements and in accordance with the procedures set out in Law No. 7 of 2010 on the establishment of the Capital Markets Authority and the regulation and amendments of securities activity and its executive regulations.

Second: Approved amending Clause (5) of the Memorandum of Association and Article (5) of the Company's Articles of Association that amended by notation in the commercial registry on 11/1/2022 to become as follows: "The authorized capital of the company is set at KD 300,000,000 distributed over 3,000,000,000 shares, the value of each share is one hundred fils, and all shares are in cash.

The issued and paid-up capital of the company was set at KD 202,397,131.900 (Two hundred and two million three hundred ninety seven thousand one hundred thirty one Kuwaiti dinar and 900 Kuwaiti fils) distributed among 2,023,971,319 shares, the value of each share is one hundred fils, and all shares are in cash.

وتعدلاتهما على أن يتم الإكتتاب في فائض الأسهم للمساهمين الحاليين أولاً ثم للمساهمين الجدد الراغبين في الإكتتاب، على أن يتم جبر كسور الأسهم لصالح صغار المساهمين. وتكون الدعوة للاكتتاب العام في الأسهم الجديدة بناء على نشرة اكتتاب متضمنة البيانات ومستوفية للإجراءات المنصوص عليها في القانون رقم (7) لسنة 2010 بشأن إنشاء هيئة أسواق المال وتنظيم نشاط الأوراق المالية ولائحته التنفيذية وتعدلاتهما.

ثانياً: الموافقة على تعديل المادة (5) من عقد التأسيس والمادة (5) من النظام الأساسي للشركة والمعدلة بموجب التأشير في السجل التجاري بتاريخ 2022/01/11 لتصبح كالتالي " حدد رأس مال الشركة المصرح به بمبلغ 300,000,000 د.ك (ثلاثمائة مليون دينار كويتي) موزعاً على 3,000,000,000 سهماً قيمة كل سهم مائة فلس وجميع الأسهم نقدية وحدد رأس المال المصدر والمدفوع للشركة بمبلغ 202,397,131.900 د.ك. (مئتان واثنان مليون وثلاثمائة وسبعة وتسعون ألف ومائة واحد وثلاثون ديناراً وتسعمائة فلس كويتي) موزعاً على 2,023,971,319 سهماً قيمة كل سهم مائة فلس وجميع الأسهم نقدية".

علماً بأن القرار يخضع لموافقة الجهات الرقابية.

٢٠٢٢

Increasing the company's issued and paid-up capital by KD 52,473,330.5, and then increasing the shareholders' equity by the same value, in addition to the share premium (total value of KD 104,946,661). The financial impact is expected to be reflected in the interim financial statements either for the first quarter or the second quarter of the current fiscal year once the regulatory procedures are completed.

زيادة رأس مال الشركة المصدر والمدفوع بمقدار 52,473,330.5 د.ك ومن ثم زيادة حقوق المساهمين بنفس القيمة مضافاً إليها علاوة الإصدار (بقيمة إجمالية قدرها 104,946,661 د.ك)، ومن المتوقع أن ينعكس الأثر المالي في البيانات المالية المرحلية إما للربع الأول أو الربع الثاني للسنة المالية الحالية فور الإنتهاء من الاجراءات الرقابية.

اثر المعلومة الجوهرية  
على المركز المالي  
للشركة  
Impact of the  
material  
information on  
the company's  
financial position



٢٠٢٠

١٠